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Het verzoekschrift van 31 juli 2009 over een studie naar de gevolgen van het Engels als 
eventuele derde officiële taal in Brussel (verzoekschrift nr. 10 (2009)) werd ontvankelijk 
verklaard op 10 september 2009 en voor verdere behandeling doorverwezen naar de Com-
missie voor Brussel en de Vlaamse Rand. 

De Commissie voor Brussel en de Vlaamse Rand behandelde het verzoekschrift op 2 
december 2009 en 27 januari 2010. 

1. Inhoud van het verzoekschrift

De verzoeker vraagt een studie uit te voeren naar de gevolgen en effecten van het Engels 
als eventuele derde officiële taal in Brussel. Hij somt daarbij enkele elementen op die daar-
bij onderzocht kunnen worden, onder meer de politieke, economische, administratieve, 
demografische en psychologische gevolgen.

2. Bespreking: vergadering van 2 december 2009

De heer Mark Demesmaeker, voorzitter, wijst erop dat het onderwerp van het verzoek-
schrift strikt genomen een federale bevoegdheid is. 

De heer Sven Gatz meent dat de verzoeker wat te hard van stapel loopt als hij het Engels 
op dezelfde voet wil zetten als het Nederlands en het Frans.  Dat neemt niet weg dat hij 
het voorstel niet ongenegen is om een studie uit te voeren naar de effecten van het Engels, 
weliswaar als onthaaltaal. Het is uiteraard aan de regering om een dergelijke studie uit te 
voeren.

De heer Paul Delva sluit zich daarbij aan. Het Engels als derde officiële taal is een brug 
te ver. Spreker kan zich wel scharen achter het voorstel om een studie te vragen over de 
gevolgen van het Engels als onthaaltaal.

De commissie beslist om het standpunt te vragen van de bevoegde minister, de heer de 
heer Pascal Smet, Vlaams minister van Onderwijs, Jeugd, Gelijke Kansen en Brussel, over 
een studie naar de mogelijke gevolgen van het gebruik van het Engels als onthaaltaal in 
Brussel, naast de twee officiële talen, het Nederlands en het Frans.

3. Conclusie: vergadering van 27 januari 2010

De commissie volgt het verzoekschrift niet. Verder sluit de commissie zich aan bij het 
antwoord van de minister dat stelt dat de Vlaamse Regering geen meerwaarde ziet in een 
alternatieve studie naar de mogelijke gevolgen van het gebruik van het Engels als onthaal-
taal in Brussel (antwoord zie bijlage).

De voorzitter,

Mark DEMESMAEKER

De verslaggever,

Ann BRUSSEEL
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